
Referat at GF Søholm Bestyrelsesmøde 3. maj 2022, kl. 19, hos Anders (S53) 

Referent: Jens 

1. Konsekvenserne af de nye vedtægter. 

Vi skal administrere at nyhedsbreve og indkaldelser fremover sker via email og hjemmeside. Vi laver 

et nyhedsbrev, hvor vi gør opmærksom på at det er det sidste fysiske, man modtager, med mindre 

man skriftligt til bestyrelsen v/ Morten kan begrunde nødvendigheden af en papirindkaldelse. I 

brevet beder vi om folks email, fx ved at de mailer den til Morten.  

Vi aftaler nærmere procedure ved næste bestyrelsesmøde. 

2. Kabelnedgravningen. 

Afleveringsforretningen forløber stadig. Der har været en vejvandring med entreprenører, kommune 

og grundejerforening. Konstaterede fejl og mangler udbedres. Herefter er aftalt endnu en 

afleveringsforretning. Derefter en 1-års gennemgang med kommunen. 

 

3. P-reguleringssituationen 

Kommunen har sendt sagen til høring. Vi forventer en endelig afgørelse fra kommunen i løbet af 

maj. Kommunen skal også indhente en tilladelse fra Politiet, som dog burde være en formalitet. 

Vi har skrevet til hhv. City Parkering og Parkering DK, for at få deres opdaterede bud på en 

samarbejdsmodel. 

 

4. Ejerforhold vedrørende nordenden af Kvej 

Mette har gennemgået foreningens arkivalier. Det mest interessante er afskrevet uddrag af protokol 

den 8/12 1925, som afviser at vejareal kan indgå i private parceller. Vi sætter advokaten i gang nu 

med en ejersagssag. Jens opbevarer kasserne fremover. 

Arbejdet med forskønnelse af arealer foran K52 og K58 påbegyndes tirsdag efter pinse, den 7. maj. 

Morten laver et kort skriv, som han deler ud til ejerne af de 2 matrikler, inden arbejdet påbegyndes.  

Arbejdet udføres af Dennis Stavsholm fra Midgård Service og kommer til at koste 120.000 kr. incl. 

moms. Det er lidt over det bevilligede beløb, men vi accepterer det. 

 

5. HOFOR/Klimaprojekt/vejforbedring 

Vi udskyder punktet til næste bestyrelsesmøde. 

Vores tidligere plan med forsegling risikerer at være uhensigtsmæssig. Anders er ved at samle data 

om arbejdets omfang. Hartvig Consult og TI er inddraget i processen, og Anders arbejder på et 

helhedsoplæg, så vi har et solidt grundlag for beslutningen.  

Morten forsøger at få svar fra HOFOR med en opdateret og konkret tidsplan for deres projekt, så det 

kan koordineres med planlagt vejforbedring.  

Vi fik vedtaget en ret drastisk ændring af budgettet ved generalforsamlingen. Vi diskuterer også på 

næste møde hvad konsekvenserne af den er ift vejprojektet. 

6. Sommerfest 

Jens udgør pt festudvalget sammen med Eigil. Mette kommer med en opfordring på facebook til at 

flere deltager. 

7. Diverse 

Næste møde torsdag den 16/6 kl. 19 hos Jens. 

Jens 3. maj 2022. 


